
Van: xxx 
Verzonden: woensdag 30 december 2020 17:36 
Aan: Griffie Zevenaar <Griffie@zevenaar.nl> 
Onderwerp: Voormalig afval aanbiedstation Jansen, Halve Maan, Lobith 
 
Geachte dames en heren, 
 
Graag wil ik hierbij informeren naar de stand van zaken omtrent de situatie aangaande het voormalig 
afval aanbiedstation Jansen aan de Halve Maan in Lobith? 

1. Kan de gemeente aangeven wanneer de situatie waarbij de al jaren ongemoeid liggende 
afvalbergen wordt opgelost cq. de afvalbergen worden verwijderd? 
 
Zo dit niet het geval is: 

2. Wat is de reden dat dit niet kan worden aangegeven? 
3. Wat onderneemt de gemeente Zevenaar om een oplossing te vinden voor dit   niet zo fraaie 

aanzicht? 

 
Graag wil ik u vragen dit onderwerp weer een keer te adresseren in een raadvergadering. 
 
xxx 
 

NAW-gegevens kunnen opgevraagd worden bij de griffie. 
 


